



赛帆SetSail 学习情况总结表

周期起止: 8/23/2020 ~ 12/22/2020

学生 Summer

Teacher(s): Yoelena Tkebuchava Blank

Logistic improvement or Feedback 反馈

Summer is a diligent, conscientious, and bright student and it is a pleasure to teach her! She always has a positive attitude, engages with the material, and always asks lots of thoughtful questions.

Summer是一个勤奋、认真、聪明的学生，和她一起学习是一件非常愉快的事！她的上课积极性很高，认真学习课本，也会问很多有意义的问题。

Academic Improvement 学术提高

- In terms of writing, there is a great improvement in her sentences. Whereas before she had some trouble writing sentences which were clear and understandable, she now can write simple and complex sentences to express her thoughts. In both her evaluations and homework, she is able to construct a response with an introduction, well-organized body paragraphs, and a conclusion. Also, her vocabulary has expanded and we are working to incorporate more descriptive words into her writing. We are also currently working on learning different sentence structures and parts of speech to help her form diverse sentences.
- 在写作方面，她的句子写作有了很大的进步。以前她在写清晰易懂的句子时有困难，现在她可以写出简单句和复杂句来表达自己的想法。在她的测试评估和家庭作业中，她都能够用引言、结构清晰的主体段落以及结论来完成写作。此外，她的词汇量逐步扩大，我们正在努力在她的写作中加入更多的描述性词汇。我们目前也在学习不同的句子结构和词性，以帮助她创作更多样性的句子。
- In terms of speaking, Summer has always been a confident and engaging speaker. She can easily carry on a conversation about any topic, and the other class when we were looking at some tables and graphs on population diversity in China she amazed me by not only her analysis of the data, but by the mature and thoughtful way she told me some new facts to provide context for the data. Summer has also improved in her reading pronunciation; she struggles with less words and is reading at a quicker pace.
- 在演讲方面，Summer一直是一个自信而有魅力的演讲者。她可以很容易地就任何话题展开讨论。在一些课堂中，当我们查看到一些关于中国人口多样性的表格和图表时，她不仅对数据进行了分析，还根据上下文详尽地告诉了我一些新的时事，这让我感到很惊讶。Summer的阅读发音也有了提高；她不认识的单词在减少，并且以更快的速度进行阅读。

Academic Suggestions 学术建议

I would strongly suggest that she continue to read English books for her reading level outside of class; this will greatly and more quickly improve both her writing and reading/ reading comprehension. Overall, Summer is a hard-worker and her attitude towards study plays a very important role in her development in English.

我比较建议她在课外继续阅读适合自己水平的英语书籍; 这将更快地提高她的写作和阅读/阅读理解能力。总的来说, Summer是一个勤奋的学生, 她对待学习的态度对她的英语能力的提升起着非常重要的作用。
